
ПРЕЗ ПОГЛЕДА НА НАШИТЕ ГОСТИ
Никола зам.-иредседател на Австрийско"

бъпгарското дружество във Виена
Като русенец и носител на Почетния 

знак на града аз се гордея с Мартенските 
музикални дни. Отдавна живея в Австрия и 
съм присъствувал на фестивала веднъж пре
ди години, когато бях възхитен от изпълне
нието на Представителния хор „Родина". 
Сега за първи път съм поканен от органи
зационния комитет като гост на фестивала 
и съм дълбоко благодарен за това.

Моите впечатления са, че фестивалът е 
на високо художествено равнище, с много 
добра организация. Смущава ме единствено 
това, че на Запад той е малко известен. Аз 
като вицепрезидент на Австрийско-българ
ското дружество за приятелство съм готов 
да съдействувам в тази насока. Тъй като 
фестивалът е международен, би могло да 

се помисли и за привличането на чужде
странна публика — в Австрия например ор
ганизирането на подобни изяви е свързано 
с туризма.

Преди време възникна идеята хор „Ро
дина" да бъде поканен на Виенските музи
кални тържества, сега отново би могло да 
се помисли по нея. Актуална според мен • 
и идеята за побратимяване на Русе с Линц, 
като най-големи крайдунавски градове ■ 
двете страни. Това би създало условия за 
сътрудничество и активен обмен и в иконо
мическата, и в културната област. Ако ръко
водството на Русе прояви интерес, аз съм 
готов да съдействувам за реализирането на 
такива инициативи.
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